
 

 

Geacht college en gemeenteraad van Overbetuwe, 
 
Wij hebben kennisgenomen van uw raadsvoorstel en het daarbij behorende vaststellingsbesluit 
tussen u en de Provincie Gelderland. 
 
Naar aanleiding hiervan willen wij het volgende met u delen: 
 
1. Allereerst willen wij u feliciteren met de middelen die u heeft kunnen veiligstellen voor knoop 

38. Wij zien het belang voor de gehele gemeente van een goede infrastructuur op deze locatie 
in ons buurtschap.  

2. Wij vinden het bijzonder spijtig dat het gevolg is dat het inpassingsplan RTG in stand blijft 
ondanks dat dit plan niet wordt uitgevoerd. Dit brengt veel onzekerheid mee voor ons 
buurtschap. Nieuwe projecten in ons buurtschap zullen wij volgen en wij gaan ervan uit dat u 
ons hierover informeert. 

3. De gronden die thans in bezit zijn van de Provincie zijn destijds onder andere aangekocht om 
een toegangsweg te realiseren. Momenteel vinden op deze grond allerlei werkzaamheden 
plaats om electrakabels te leggen tussen onderstation Nijmegen en Bemmel en het verleggen 
van sloten. De toegangsweg is volgens het projectenboek 2024 geschrapt. Graag zouden wij  
een groene invulling aan het terrein willen geven met eventueel een klompenpad zodat op 
deze locatie een ommetje kan ontstaan. Wij zouden het op prijs stellen als u hierover met de 
provincie in gesprek gaat. 

4. Wij zijn blij dat de provincie 20 bouwkavels toestaat in Reeth. De invulling van deze 
bouwkavels zijn met onze buurtgenoten besproken en hebben geleid tot een mooi plan waarbij 
individuele inwoners op verschillende kavels een woning willen bijbouwen voor kinderen en/of 
ouders zodat de samenhang in de buurt gewaarborgd blijft en ook zorg voor elkaar blijft 
bestaan. Daarnaast is er een mooi plan om monument Huis Reet in stand te houden. 
Instandhouden van dit rijksmonument zal betekenen dat het monument intern omgebouwd 
dient te worden tot meerdere appartementen om de kosten van verduurzaming en onderhoud 
op te vangen. Hiermee blijft de lintbebouwing en het landelijke karakter van Reeth intact. 
Graag maken wij op korte termijn een afspraak met de wethouder om deze plannen zo spoedig 
mogelijk verder uit te werken. 

 
Wij kijken uit naar de gesprekken over de ontwikkelingen die zich in ons buurtschap gaan afspelen. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Buurtvereniging Leefbaar Reeth 
  


